
Protokół nr 63/2014

posiedzenia Komisji Komunalnej

Rady Miasta Luboń

z dnia 8 kwietnia 2014 roku.

Obecność zgodnie z listą obecności [ zał. nr. 1 ]

Porządek posiedzenia:

1. Analiza planowanych działań Biura Majątku Komunalnego na rok 2014 w zakresie 
inwestycji komunalnych.

2. Informacja burmistrza dot. przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości przy ul. 
Kurpińskiego.

3. Informacja burmistrza dot. przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości przy ul. 
Chudzickiego.

4. Wniosek mieszkańców z ul. Pogodnej.
5. Wniosek mieszkańców z ul. Juranda.
6. Wniosek radnego Samulczyka.
7. Projekt stanowiska rady – radnego Bielawskiego.
8. Wolne głosy i wnioski. 
9. Przyjecie protokołów nr 60 i 61

Ad. 1

Pan Springer przedstawił komisji plan remontów budynków komunalnych m.in. : 
termomodernizacja budynku przy ul. Łącznej 4 i Źródlanej, prace remontowe budynków przy 
ul. Sienkiewicza i Armii Poznań, budynek przedszkola przy ul. Konarzewskiego oraz kaplicy 
cmentarnej. Pan Springer powiedział, że burmistrz zlecił mu przygotowanie planu remontu 
domu przy ul. Okrzei (posesja ta ma 5 tys. m2).
Radni sugerowali by posesję tą wraz z budynkiem sprzedać, a pieniądze przeznaczyć  na nowe 
mieszkania komunalne.

Ad. 2

( zał. Nr 2) Radni poprosili o wyjaśnienie możliwości przyłączenia kanalizacji sanitarnej do tej 
posesji.

Ad. 3

(zał. Nr 3) Radni zapoznali się z informacją 

Ad. 4

(zał. Nr 4) Wniosek dot. utwardzenia drogi.

Komisja komunalna podtrzymuje swoje wcześniejsze stanowisko i w najbliższych latach nie 
przewiduje takiej inwestycji.



Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie stanowisko komisji.
Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   7 radnych. 

Nieobecny radny : radna M.Nyćkowiak- Filusz

W głosowaniu nie brał udziału radny Walczak.

Za                                           –  6 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  1  radnych

komisja przyjęła stanowisko.

Ad. 5

(zał. Nr 5) Wniosek dot. utwardzenia ul. Juranda oraz Kasztanowej. 
Burmistrz Tomaszyk argumentował, że ważniejszą inwestycją będzie ul. Buczka, która ma 
priorytet ze względu na układ drogowy w mieście. Natomiast na ulice Juranda oraz 
Kasztanową, miasto nie posiada całkowitych regulacji prawnych oraz projektów drogowych.

Radny Samulczyk złożył wniosek by opinie w sprawie ul. Juranda i Kasztanowej odłożyć do 
następnej komisji.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie wniosek.
Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   8  radnych. 

Nieobecny radny : radna M. Nyćkowiak- Filusz

Za                                           –  4 radnych

przeciw           –  3 radnych

wstrzymało się od głosu          –  1  radnych

komisja przyjęła wniosek.

Ad. 6

(zał. Nr 6) Wniosek dot. ufundowania tablicy pamiątkowej hr. A. Cieszkowskiego

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie wniosek.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   8  radnych. 

Nieobecny radny : radna M. Nyćkowiak- Filusz

Za                                            –  8 radnych



przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  0 radnych

komisja przyjęła wniosek.

Ad. 7

(zał. Nr 7) Stanowisko dot. osoby dyrektora LOSIR-u. Dyskusja nad stanowiskiem do 
odsłuchania w Biurze Rady.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie stanowisko.

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   8  radnych. 

Nieobecny radny : radna M. Nyćkowiak- Filusz

Za                                            –  1 radnych

przeciw           –  6 radnych

wstrzymało się od głosu          –  1 radnych

stanowisko nie uzyskało poparcia komisji.

Ad. 8

W wolnych głosach i wnioskach:

- ustalono nowy termin komisji na 3 i 4 wtorek miesiąca na godz. 16.30

- radny Samulczyk poprosił burmistrza Tomaszyka o dokładna kalkulację kosztów ustawienia 
kamer na dwóch  skrzyżowaniach w mieście.

- radna Frąckowiak zgłosiła problem braku odpływu wód opadowych z ulic Lasku po inwestycji 
kanalizacyjnej. Oraz złożyła wniosek o szybką interwencję w tej sprawie i przekazanie 
zarezerwowanych 200 tys. w budżecie na ten cel, na niezbędne prace.
O godz. 18.45 posiedzenie opuścił radny Mania

Ad. 9

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjecie protokołu nr 60

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   7  radnych. 

Nieobecny radny : radna M. Nyćkowiak- Filusz, R. Mania

Za                                            –  5 radnych

przeciw           –  0 radnych



wstrzymało się od głosu          –  2 radnych

protokół został przyjęty.

Przewodniczący Bielawski poddał pod głosowanie przyjecie protokołu nr 61

Wynik głosowania:  

W głosowaniu wzięło udział   7  radnych. 

Nieobecny radny : radna M. Nyćkowiak- Filusz, R. Mania

Za                                            –  4 radnych

przeciw           –  0 radnych

wstrzymało się od głosu          –  3radnych

protokół został przyjęty.

Przewodniczący Sekretarz


